
 
INTERNATIONAL COLLEGE 

 
Dear Parents,  
 
In order to help you make financial plans for the academic year 2018-2019, application forms for Tuition Assistance will be 
available online, as well as offline at the Business Office, starting Wednesday March 7, 2018. Applications can be submitted by 
email to StudentSection@ic.edu.lb or to the Business office. The deadline for all applications is Wednesday March 28, 2018. 
To schedule an appointment between March 7 and March 28, please call the Student Section on: 01-367466-ext 128 / 115. 
    
Grants will be allowed to students in KG1/M.S and above according to the following criteria:  
 

1. Student has spent at least one year at I.C. 
2. Student is in need of tuition assistance 
3. Student has a good disciplinary record 
4. Student has a satisfactory academic record 
5. Student has been promoted 

 
Please make sure that the application includes the following documents: 
 
1. Employment certificate obtained from the employer of each parent, if both parents are in employment. It should verify 

the occupation, job title, salary, years of service, number of months payable and benefits (educational benefits, 
accommodation, etc.). 

2. If a parent is self-employed, documentation of annual income should be provided, as well as the Business Registration 
 .and income tax statements (سجلَ تجاري)

3. Copy of Family Civil Status Record اخراج قيد عائلي( ) for Lebanese applicants. 
4. Copy of passport for foreign applicants. 
5. School certificate of annual fees for each dependent child enrolled at a university/college or a school other than IC. 
6. Photocopies of recent relevant documents pertinent to assets and liabilities mentioned in the application e.g. 

(mortgage, loan agreements, car registration forms, etc.). 
7. Photocopy of recent rental contract (عقد ايجار) and/or ownership deed(s) (ّسندات ملكية) of a house, resort, land, and/or 

business premises. 
8. Any additional documentation that would support the application for tuition assistance (e.g. medical reports and recent 

medical/hospitals bills, certificate of job termination, etc.) 
 
Please note: House visits could be scheduled to further assess the applicant’s financial need. 
  
Funds allocated for tuition assistance will be deducted equally from the second and third trimester fees (2018-2019). 
 
The school reserves the right to withdraw tuition assistance if the student does not maintain both an acceptable academic and 
disciplinary record. 
 
Application forms should be submitted with all supporting documents before Wednesday March 28, 2018. 
 
In order to ensure that your application is processed, kindly ensure you have settled or made an arrangement to settle the full 
tuition fees for the current year 2017-2018 before applying for tuition assistance for next year. 
 
Please rest assured that information from applications as well as interviews will be kept strictly confidential.   
                     
 

Student Section 
Business Office 
March 2018 
 
 
 
 
 



 
INTERNATIONAL COLLEGE 

Chers Parents,  
 
Afin de vous aider à préparer vos plans financiers pour l'année scolaire 2018-2019, des formulaires de demande d'aide aux 
frais de scolarité seront disponibles en ligne, ainsi qu’en document papier, à l’économat, à partir du mercredi 7 mars 2018. 
Les demandes peuvent être envoyées par courrier électronique à l’adresse suivante StudentSection@ic.edu.lb  ou présentées 
à l’économat. La date limite pour toutes les demandes est le mercredi 28 mars 2018. Pour prendre un rendez-vous entre le 7 
et le 28 mars, veuillez contacter la section élèves au : 01-367466-postes 128 et 115. 
    
Les bourses seront accordées aux élèves à partir de la moyenne section selon les critères suivants :  
 

1. L’élève a déjà passé au moins un an à l’IC 
2. L’élève a besoin d’aide pour ses frais de scolarité 
3. L’élève a un dossier disciplinaire positif 
4. L’élève a un dossier scolaire satisfaisant 
5. L’élève est passé de classe 

 

Veuillez joindre à la demande les documents suivants : 
 
1. Certificat de travail obtenu de l’employeur de chaque parent, si les deux parents occupent un emploi. Il doit comporter 

la profession, l’intitulé du poste, le salaire, le nombre des années de service, le nombre de mois payables et les 
avantages (avantages scolaires, hébergement, etc.). 

2. Si un parent est travailleur indépendant, il convient de fournir une documentation du revenu annuel, ainsi que le 
certificat d’enregistrement de l’entreprise (سجلَ تجاري) el les relevés d’impôt sur le revenu. 

3. Une copie de la fiche familiale d’état civil راج قيد عائلياخ( ) pour les Libanais. 
4. Une copie du passeport pour les étrangers. 
5. Un certificat scolaire des frais annuels pour chaque enfant à charge inscrit dans une université ou une école autre que 

l’IC. 
6. Photocopies des documents pertinents récents concernant les actifs et les passifs mentionnés dans la demande. Par 

exemple : hypothèque, contrats de prêt, formulaires d’immatriculation de véhicules, etc. 
7. Photocopie du contrat de location récent (عقد ايجار) et/ou titres(s) de propriété (ّسندات ملكية) d’une maison, un hôtel, une 

terre, et/ou locaux commerciaux. 
8. Tout autre document supplémentaire qui pourra renforcer la demande d’aide aux frais. Exemple : rapports médicaux, 

factures médicales, factures d’hospitalisations récentes, certificat de fin d’emploi, etc. 
 

Il convient de noter que des visites à domicile pourraient être programmées pour évaluer plus en détail les besoins financiers 
du demandeur. 
  
Les fonds attribués à l'aide aux frais de scolarité seront déduits à parts égales des frais des deuxième et troisième 
trimestres (2018-2019). 
 
L’école se réserve le droit de retirer l’aide aux frais de scolarité si l’élève ne conserve pas un dossier scolaire et disciplinaire 
acceptable.  
 
Les formulaires de demande devront être soumis avec toutes les pièces justificatives avant le mercredi 28 mars 2018. 
 
Afin de garantir le traitement de votre demande, prière de vous assurer que vous avez réglé ou pris les dispositions nécessaires 
pour régler entièrement les frais de scolarité pour l’année scolaire en cours 2017-2018, avant de demander une aide aux frais 
de scolarité pour l’année suivante. 
 
Soyez certains que les informations liées aux demandes ainsi que celles obtenues des entrevues resteront strictement 
confidentielles.          

Section élèves 
          Économat 

Mars 2018 
 

 


